
Möte: Melodifestivalklubben – OGAE Sweden
Datum: 2004-10-17
Deltagande: Matthias Mattsson

Peter Hellström
Maria Niklasson
Martin Bertilsson
Torbjörn Jons
Marcus Lewander

Fråga Beskrivning Beslut Vidare åtgärd
Mötesstruktur Hur ofta ha möten via MSN? Vem

kallar till möten? Vem ansvarar för
agenda? Vem ansvarar för
protokoll?

Varannan söndag kl 18:00.
Ordförande ansvarar för att kalla till
mötena. Sekreteraren sammanställer
agenda och skriver protokoll. Utöver
dessa beslutande möten träffas
Peter, Matthias och Christer i
Stockholm. Dessa möten
sammanfattas av Peter och mejlas ut
till övriga.

Verksamhetsplan Peter har sammanställt en
verksamhetsplan som mejlats ut till
styrelsen.

Styrelsen beslutade att godkänna
verksamhetsplanen.

Samarbete med SVT
- utvärdering

Peter  informerade om att förslag
diskuterats med Christer om att MF-
klubben utvärderar nästa års MF.
Utvärderingen sänds sedan till SvT för
att bidra med fansens synpunkter.

Att anordna en utvärdering efter
nästa års MF i klubbhuset som det
informeras om via nyhetsbrev.

Matthias och Peter ber
Christer om detaljer kring
vilken form av uppgifter SvT
önskar samt vilket datum
utvärdering ska ske.

Medlemsregister
och
kontaktuppgifter

Behov av uppdaterad mejl- och
kontaktlista för att enkel, snabbt och
billigt kunna kommunicera med
medlemmarna.

Sända ut formulär till samtliga
medlemmar med nästa ESN-utskick
där de fyller i kontaktuppgifter m m.

Matthias sänder förslag på
formulär/utskick till styrelsen
före utskick till
medlemmarna.



Biljetter Många medlemmar har visat oro
över att inte ha fått något
bekräftande mejl från EMA om MF-
biljetter. Vikten av att knyta kontakt
för att kunna administrera förköp av
ESC-biljetter till Kiev samt biljetter till
50-års jubiléet diskuterades.

Matthias har fått besked från EMA att
de kontaktar samtliga först inom cirka
2 veckor med besked pga hög
arbetsbelastning. Styrelsen beslutade
att avvakta kontakt från EMA
eftersom sådan utlovats.

Matthias tar kontakt med
Christer/Svante Stockselius
för information om biljetter
till Kiev och jubiléet.

Biljetter Martin berättade att biljetter erbjudits
till utländska OGAE-
klubbmedlemmar, vilket skapat
förvirring eftersom de annonserats
som ”klubbiljetter”. Oklart vem som i
så fall ordnat dessa biljetter och vem
de är avsedda för.

Styrelsen beslutade att Martin skulle
kolla upp vem som sänt ut denna
information och att Matthias skulle
frågan Thomas Hall om han kände till
om annan klubb erbjudits förköp av
biljetter.

Styrelsen ansvarar för den
information om
biljettutskick som MF-
klubben gjort. Vi kan inte
ansvara för andra
samarbeten/biljett-
samarbeten.

Förköp av DVD & CD Många fans uttrycker önskan om att
få tillgång till nästa års MF-DVD och
CD före det att den når handlen.
Peter & Matthias har diskuterat
frågan med Christer.

Styrelsen beslutade att arbeta vidare
med denna fråga.

Christer ska undersöka om
han kan hitta kontakt att
lyfta frågan med.

Klubbsamlingar vid
nästa års MF-
tävlingar

Viktigt att samla medlemmar vid de
olika MF-tillfällena för att lära känna
varandra och få ytterligare
information. Möjlighet till att skapa
regionala aktiviteter.

Styrelsen beslutade att gå ut med
nyhetsbrev inför MF-turnén med tid
och plats för att för sammankomster.

ESN utskick Viktigt att se till att kommande
tidningar kommer ut till
medlemmarna i tid och att samtliga
medlemmar får sina tidningar.

Matthias har uppdaterat
medlemsregistret och har
adressetiketter redo att sända till
Tommy E till nästa tidningsutskick.

Matthias undersöker med
Ivor Lyttle om när nästa
tidning ska sändas ut.

OGAE-
musiktävlingar

Klubbens musiktävlingar är anonyma
och intresset för dem är relativt lågt.
Peter och Matthias har diskuterat
frågan med Christer. Christer föreslog
att den artist som representerar den

Styrelsen beslutade att det måste tas
fram en tydlig översikt av de
tävlingar som idag anordnas av
OGAE internationellt. Beslut fattas vid
nästa möte.

Marcus tar fram översikt av
samtliga OGAE-tävlingar till
nästa möte.



svenska klubben ska intervjuas och
att artiklar skrivs om artisten/bidraget
för hemsidan för att höja intresset
kring tävlingarna. Peter anser att
fokus ska vara på MF och ESC och
tills klubben har tillräckligt med
resurser för att ägna sig åt klubbens
egna musiktävlingar. Förslag
diskuterades om att välja ut en eller
två tävlingar och koncentrera sig på
dessa.

Klubbträff 2005 I vilken stad ska nästa klubbträff
hållas? Vem ska anordna den? Vad
ska klubbträffen innehålla? Flera olika
förslag diskuterades – bl a att
träffarna inte enbart ska hållas i
Stockholm.

Styrelsen beslutade att Torbjörn
lägger upp en enkät i klubbhuset för
att få fram vad medlemmarna
önskar av en klubbträff. För att kunna
ta vara på den kunskap som fåtts i
och med årets träff beslutades att
Matthias ansvarar för klubbträffen
2005 och att den hålls i Stockholm för
att få möjlighet till besök av artister
och SVT.

Matthias knyter ett antal
personer till en kärngrupp
för att organisera nästa
klubbträff.

Medlemsavgift Hur tolka beslutet från årsmötet om
att höja årsavgiften? De flesta
medlemmar har betalt in för 1 eller 2
ESN nästa år. Ska tidigare avgift
anses som en prenumerationsavgift
eller medlemsavgift? Ska avgiften
höjas 050101 för alla eller ska avdrag
göras för ev tidigare inbetalda ESN?
Det kan upplevas som orättvist att få
”betala dubbelt”. Ett annat sätt att
se på saken är att det för första
gången är en medlemsavgift som

Styrelsen beslutade att först
undersöka de ekonomiska
konsekvenserna av att räkna av ev
redan inbetald avgift för ESN.

Maria fick i uppdrag att
räkna fram hur mycket
pengar ett ev prisavdrag
skulle kosta klubben.



ska betalas och att denna blir 400 kr
oavsett när på året den betalas.
Även viktigt att få in pengarna tidigt
på året eftersom klubben har ont om
pengar samt då ESN betalas i
förskott.

Info-deskar Vad ska info-deskarna innehålla?
Design? Martin önskar att desken ska
ha en Europakarta med skyltar på de
bidrag som tagits ut i respektive land.
Peter vill att desken ska vara
utsmyckad med klubbens nya logga.
Förslag om tävlingar, skivsigneringar,
informationsdokument, tidningar,
skivor mm diskuterades. En utmärkt
chans att visa upp klubben och att
värva nya medlemmar. Möjlighet till
medlemsregistrering bör finnas på
plats.

Styrelsen beslutade att fortsätta
diskussionen vid nästa möte efter det
att Matthias träffat Eventum den
21/10. Vid nästa möte fastslås även
ett tydligt syfte med att MF-klubben
finns representerad vid MF-
tävlingarna runt om i landet.

Medlemslogotype Tävling är utlyst via nyhetsbrev och
klubbsidan på Internet. Inga förslag
har ännu mottgits. Viktigt att ha
tydliga regler för loggans
användning samt att ta fram en
heltäckande grafiskprofil.

Styrelsen beslutade att avvakta
förslag från medlemmarna och att
samtliga i styrelsen arbetar vidare på
– minst – ett förslag vardera.

Beslut om ny logotype tas
efter den 30/11.

Registrering av
klubben

Klubben har inte kunnat registrerats
eftersom Maria väntar på
fullständiga stadgar från Anders
Karlsson. Till dess att klubben är
registrerad kan inget PG- eller BG-
konto öppnas. Matthias informerade
om att ett PG-konto är att föredra för
överföringar via Internet. Klubbens

Styrelsen beslutade att avvakta
stadgarna från Anders och att ge
Maria i uppdrag att öppna ett PG-
konto så snart det är möjligt.



pengar finns fortfarande hos Björn
Johansson.

Justerare 2 st justerare av protokollet ska väljas
vid varje möte.

Styrelsen valde Matthias och Maria till
att justera protokollet.

Peter postar protokoll efter
varje möte till de personer
som ska justera.

Vid protokollet Justerare Justerare
2004-10-21 2004- 2004-

____________________ ____________________                  ____________________
Peter Hellström Matthias Mattsson                    Maria Niklasson


